
تکرار داستان کرمانشاه در بندرعباس!

تخریب خانه زن بندرعباسی و خودسوزی او به مجلس و وزارت کشور 
کشیده شد
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29 آبان ماه ویدئویی در شبکه های اجتماعی منتشر 
شد که نشان می داد ماموران شهرداری بندرعباس 
در حال تخریب آلونک یک زن هستند؛ زنی ۳۵ساله 
که سرپرســت خانوار اســت. این کلیپ که یادآور 
ماجرای »آســیه پناهی« زن ۶۰ســاله کرمانشاهی 
بود که ۳۰ اردیبهشــت سال گذشــته در گیر و دار 
جلوگیری از تخریب آلونکش توســط لودرِ ماموران 
شهرداری کرمانشاه جان باخت، احساسات کاربران 
را بسیار جریحه دار کرد. در این میان زن جوان برای 
جلوگیری از تخریب اتاقکش که گفته می شود جزو 
اراضی ملی است، دست به خودسوزی زد و در حال 
حاضر با ۱۷درصد سوختگی در بیمارستان بستری 
اســت. ســاعتی از تخریب اتاقک و خودسوزی زن 
جوان نگذشته بود که تعدادی از مسئولان هرمزگان 
و بندرعباس ازجمله اســتاندار هرمزگان و دادستان 
بندرعباس نسبت به این کلیپ واکنش نشان دادند و 
این اقدام ماموران شهرداری را »نامناسب، نادرست و 
به دور از تدبیر« عنوان کردند. دکتر »فاطمه نوروزیان« 
مشاور رئیس دانشــگاه در امور بانوان و مدیر روابط 
عمومی و امور بین الملل دانشــگاه علوم پزشــکی 
هرمزگان درخصوص آخرین وضعیت زن ۳۵ســاله 
بندرعباســی که براثــر تخریب منزلش دســت به 
خودسوزی زد گفته است: با دستور رئیس دانشگاه 
علوم پزشکی استان هرمزگان تمام روند درمان این 
شهروند هرمزگانی به طور منظم بررسی می شود و 
خوشــبختانه در حال حاضر در وضعیت بهبودی به 
سر می برد. وی با اشاره به اینکه وی دچار سوختگی 
۱۷درصد از ناحیه دســت و قفسه ســینه شده بود، 
تصریح کرد: به طور متناوب وضعیت این شــهروند 
تحت درمان و نظارت است و امیدواریم با ادامه همین 

روند، هفته آینده از بیمارستان ترخیص یابد.
تحت پوشش هیچ نهاد حمایتی نیستیم  

یکی از زنان سرپرست خانوار بندرعباسی ساکن در 
منزل تخریب شده با بیان اینکه تحت پوشش هیچ 
یک از نهادهای حمایتی نبوده و نیستیم، اظهار کرد: 
امیدوارم وعده های داده شده از سوی مسئولان عملی 
شود. حســن زاده افزود: در منزل تخریب شده سه 
زن سرپرســت خانوار همراه ۵ فرزند به مدت دو ماه 
سکونت داشتند. وی با بیان اینکه پیش از این یک بار 
از سوی شهرداری بندرعباس اخطار تخریب داده شده 
بود اضافه کرد: همان موقع هم به بازرسان شهرداری 
اعلام کردیم که از سر ناچاری و نداری در این شرایط 
و در این منزل زندگی می کنم اما گوش شنوایی وجود 

نداشت. این زن سرپرســت خانوار با اشاره به اینکه 
ســه فرزند محصل در این منزل زندگی می کردند 
خاطرنشان کرد: با ویران شــدن این منزل در حال 
حاضر در منزل همسایگان به سر می بریم و مشخص 
نیســت وضعیت زندگی فرزندانمان و تحصیل شان 

چه می شود.
شهرداری: برخورد قانونی بود

معاون خدمات شهری شهرداری بندرعباس 
امــا در این رابطه گفــت: ملک موردنظــر در محله 
22بهمن، جزو اراضی دولتی بود و در مسیر سیلاب 
قرار گرفته بود که طی اقدام قانونی، رفع تصرف شده 

است. اســماعیل موحدی نژاد در تشــریح جزئیات 
خودسوزی یک شهروند پس از رفع تصرف یک قطعه 
زمین در محدوده بلوار ثاراله اظهار کرد: چهارشنبه 
گذشته )2۸آبان ماه( براساس اعلام مردمی به سامانه 
۱۳۷ شهرداری بندرعباس، گزارشی مبنی بر تصرف 
اراضی مورد نظر دریافت می شــود و بــه دنبال آن 
مجموعه مدیریت تخلفات شــهرداری بندرعباس 
موضوع را پیگیــری می کند. وی افزود: براســاس 
بررســی های صورت گرفته، یک قطعه زمین توسط 
فردی تصرف و دیوارکشــی در ملک مورد نظر انجام 
شده بود که پس از رســیدگی های بعدی، مشخص 
شــد اراضی مذکور با کاربری فضای سبز متعلق به 
راه و شهرسازی اســت. درضمن موقع تخریب این 
چهاردیواری، هیج شــخصی در آن ساکن نبود و به 
جان کسی خسارتی وارد نشده است. او درخصوص 
اقدام به خودسوزی زن ۳۵ســاله گفت: شهرداری 
بندرعباس هزینه های درمان این شــهروند را تقبل 

کرده است.
تخریب خانه زن بندرعباسی به مجلس 

و وزارت کشور کشیده شد
رئیس فراکســیون محیط زیســت مجلس درمورد 
تخریب خانه زن بندرعباســی که اخیــراً در فضای 
مجازی فراگیر شده است گفت: از وزیر کشور درباره 
چرایی تکرار چنین مسائلی توضیح خواهد خواست. 
»سمیه رفیعی« نماینده تهران در صفحه شخصی خود 
در توئیتر از سفرش به بندرعباس برای بررسی موضوع 
خبر داد و درمورد تخریب خانه یک زن سرپرســت 
خانوار در بندرعباس که اخیراً در فضای مجازی فراگیر 
شده است نوشت: »در سفری که برای پیگیری روند 
ممنوعیت صید ترال به بندرعباس  خواهم داشــت، 
پیگیر روند درمان این زن مظلوم سرپرســت خانوار 
خواهم بود. ضمناً پیگیری روند اصلاح قوانین موجود 
در مجلس و نیز توضیح از وزیر کشــور درباره چرایی 
تکرار مسائلی از این دست در دستور کار خواهد بود.« 

واکسن کرونا در مسیر مجوز 
عرضه در آمریکا

ایسنا: مدیران دو شرکت تحقیقاتی و داروسازی 
بایون تک و فایزر از ضریب اثربخشی 9۵درصدی 
واکســن کرونا خبر  دادند. جزئیات مثبتی که 
آن ها از ایمنی واکسن و عوارض جانبی احتمالی 
منتشر کردند، سنگ بنای کسب مجوز اضطراری 
واکسن از سازمان غذا و دارو در آمریکا محسوب 
می شود. حال این دو شرکت می خواهند در دو 
ســه روز آتی، تقاضای خود را به اداره بهداشت 
ایالات متحده)FDA( ارسال کنند. اطلاعات و 
توضیحات مربوط به این واکســن قرار است در 
اختیار مقامات مسئول شبکه بهداشت و درمان 

در سراسر دنیا قرار گیرد.

جمعیت روبه کاهش کودکان 
کشور

شهرخبر: به گفته یک جمعیت شناس براساس 
آمار ســال 9۵، حدود هفت میلیون کودک در 
بازه سنی صفر تا چهار ســال و حدود ۶میلیون 
و ۴۰۰هزار کودک در بازه سنی پنج تا ۱۰ سال 
در کشور وجود دارد که علت بیشتر بودن آمار 
کودکان صفر تا چهار سال نسبت به کودکان پنج 
تا ۱۰ سال، رسیدن جمعیت دهه شصت به سن 
ازدواج اســت اما به طور کلی جمعیت کودکان 
در کشــور رو به کاهش است. شهلا کاظمی پور 
اظهار کرد: مطابق با آمار ســال 9۵ تعداد کل 
کودکان زیر ۱۰ سال حدود ۱۳ میلیون و ۵۰۰ 
 هزار نفر معادل با ۱۷ درصد از جمعیت کل کشو

ر است.

دیربستری کردن؛ از عوامل مرگ 
بیماران

ایرنا: معاون درمان وزارت بهداشــت، درمان و 
آموزش پزشکی گفت: دانشــگاه علوم پزشکی 
ایلام با اســتفاده از ظرفیت بهداشتی و درمانی 
جمعیت هــلال احمر اقــدام به بــر پایی یک 
نقاهت گاه برای پذیرش بیماران مبتلا به کرونا 
در یکی از سالن های ورزشی این استان کرده که 
می تواند الگویی کارآمد برای ســایر استان ها و 
مراکز علوم پزشکی باشد. قاسم جان بابایی گفت: 
با افزایش مراجعان سرپایی به بیمارستان ها و به 
خاطر محدویت زیرساخت ها ظرفیت پذیرش 
بیماران محدود شده و در شــرایط فعلی کرونا 
یکی از عوامل مرگ و میر دیر بســتری کردن 

بیماران است.
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تلاش هالیوود برای القای  
تعویق در ظهور امام زمان)عج(

علی پاسبان/ عضو انجمن علمی مهدویت 
دانشگاه امام حسین)ع(

]...[  نکته دوم اینکه برخلاف تصور بســیاری 
از مردم که غیبت امام زمان)عج( را خواســت 
خدا و زمان ظهور ایشــان را کامــلًا در اراده و 
خواســت خدا می دانند، این تفکر کاملًا غلط 
است و در روایات اهل بیت علیهم السلام، مقصر 
و عامل اصلی غیبت امــام زمان)عج( مردم به 
ویژه شــیعیان و ایضاً وجود دشمنان خبیث و 
قدرتمند برشمرده شده است. عدمه منا! درواقع 
خداوند متعال به هیچ وجه و حتی برای کسری 
از ثانیه موافق در غیبت بودن امام زمان)عج( که 
مظهر رحمت الهی است، نبوده و نیست و غیبت 
ایشان به دلیل آماده نبودن بسترها و زمینه های 
گوناگون اســت. به علاوه اینکه خداوند متعال 
بیشتر از همه خواهان ظهور ولی خویش است 
لکن تنها و تنها هنگامی که شرایط و زمینه های 
لازم برای ظهور امام زمان )عج( توسط شیعیان 
در جهان به وجود بیاید، دستور به ظهور ایشان 
می دهد. نکته ســوم آنکه همان طور که قبلًا 
اشاره شد، ظهور امام زمان)عج( کاملًا تابع ایجاد 
زمینه ها و بسترهای مختلف بوده و نظر به اینکه 
دشمنان و مخالفان جریان حق نیز کاملًا از این 
موضوع باخبرند، بنابراین با تمام توان و استفاده 
از ظرفیت های مختلفی که دارند تلاش می کنند 
که زمینه های لازم برای ظهور امام زمان)عج( 
در جهان ایجاد نشــود. یکی از ایــن اقدامات 
حکومت های طاغوتی، عملیات روانی و جنگ 
فرهنگی اســت. جنگ روانی و تبلیغات منفی 
علیه هر موضوع یا علیه هر شــخصیتی در هر 

سطحی انجام شود، اثرگذار خواهد بود. 
ادامه دارد

در انتظار منجی

توزیع متادون در داروخانه ها به این زودی ها اتفاق نمی افتددر خانه بمانید
ایسنا: رئیس کمیته سلامت شورای شهر تهران از مردم خواســت با در خانه ماندن و عدم انجام کارهای غیرضرور در بیرون از 
منزل، به مهار موج سوم پاندمی کرونا کمک کنند. ناهید خداکرمی با اشــاره به تمهیدات اتخاذ شده توسط دولت برای اجرای 
محدودیت های جدید تردد از روز شــنبه اول آذر در تهران گفت: در شــرایط فعلی با توجه به گسترش کروناویروس که به نظر 
مهارنشدنی است اتخاذ محدودیت های بیشتر یکی از بهترین تصمیمات بود. رئیس کمیته سلامت شورای شهر تهران با بیان اینکه 
قرنطینه و اعمال محدودیت های رفت و آمد یکی از بهترین تصمیمات اخیر بوده که قطعاً در کاهش ابتلا و مرگ ناشی از کرونا 
مؤثر است افزود: اگر این تمهیدات استمرار داشته باشد و شاهد همراهی و همکاری مردم باشیم، قطعاً می توان سیر صعودی ابتلا 

و مرگ ناشی از کروناویروس را مهار کرد.

باشگاه خبرنگاران جوان: معاون کاهش تقاضا و توسعه مشارکت های مردمی ستاد مبارزه با مواد مخدر کشور گفت: تا سال 
آینده خبری از توزیع متادون و دارو های درمان اعتیاد در داروخانه ها نیست. امیرحسین یاوری درباره جزئیات توزیع متادون در 
داروخانه های سراسر کشور اظهار کرد: سازمان غذا و دارو پیشــنهادی را مطرح کرد تا بخشی از توزیع دارو های درمان اعتیاد و 
متادون به جای دانشگاه ها علوم پزشکی توسط داروخانه های خاص صورت گیرد. وی تصریح کرد: اگرچه توزیع متادون و دارو های 
درمان اعتیاد در داروخانه ها هیچ تأثیری در شرایط فعلی ندارد، باید به برخی از کارشناسان حوزه درمان اعتیاد که هیجاناتی را در 
این خصوص ایجاد کرده اند بگویم در بند ۷.۴ مصوبه توزیع داروهای درمان اعتیاد در داروخانه ها، صریحاً ذکر شده که هیچ تغییر 

در رفتار امروز رخ نمی دهد و درمان گران اعتیاد می توانند به میزانی که نیاز دارند دارو دریافت کنند.


